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P R O T O K Ó Ł  NR XXXI/21 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 25 lutego 2021 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Zwolińska Magdalena    - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

4/ Ganecki Mirosław     - Lubuski Wojewódzki Inspektor  

      Ochrony Środowiska 

5/ Konopczyński Wojciech    - Zastępca Lubuskiego Wojewódzkiego Inspektora 

      Ochrony Środowiska 

6/ Goście. 

 

Do pkt. 1. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Poinformował, że w związku z zaistniałą sytuacją związaną 

z panującą epidemią wywołaną wirusem COVID-19, radni Rady Miejskiej w Kożuchowie zajęli 

miejsca siedzące w bezpiecznej od siebie odległości oraz że została ograniczona ilość osób 

uczestniczących w sesji Rady Miejskiej. Następnie stwierdził prawomocność obrad, odczytał 

porządek obrad informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 22 lutego br. 

o godzinie 11:00 odbyło się posiedzenie Komisji Społeczno- Budżetowej Rady Miejskiej 

w Kożuchowie.  

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 
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   4.1. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków /numer druku XXXI/1/21/. 

   4.2. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów /numer druku 

XXXI/2/21/. 

   4.3. udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień 

w 2021 roku /numer druku XXXI/3/21/. 

5. Sprawy różne. 

6. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXX. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Z uwagi na zaproszenie Burmistrza Kożuchowa oraz Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Kożuchowie gości z Lubuskiego Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska 

w Zielonej Górze, Przewodniczący Rady Miejskiej - Ireneusz Drzewiecki, złożył wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad do punktu 1 podpunkt 1: Informacja Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska w Zielonej Górze w sprawie rekultywacji terenu położonego 

w Mirocinie Dolnym. 

Wniosek przyjęto jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Nie zgłoszono innych wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

1.1. Informacja Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Zielonej Górze w sprawie 

rekultywacji terenu położonego w Mirocinie Dolnym. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje i zapytania. 

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   4.1. udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków /numer druku XXXI/1/21/. 

   4.2. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów /numer druku 

XXXI/2/21/. 

   4.3. udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień 

w 2021 roku /numer druku XXXI/3/21/. 

5. Sprawy różne. 
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6. Przyjęcie protokołu z sesji nr XXX. 

7. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 1.1. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję w sprawie 

rekultywacji terenu położonego w Mirocinie Dolnym. 

 W dyskusji udział wzięli: Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Ganecki Mirosław 

- Lubuski Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska, Konopczyński Wojciech - Zastępca 

Lubuskiego Wojewódzkiego Inspektora Ochrony Środowiska, Pikulski Adrian – radny Rady 

Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny Rady 

Miejskiej, Raczykowski Krzysztof - sołtys Sołectwa Mirocin Dolny, Brzezińska Barbara – 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, Śmigiel Alina – radna Powiatu Nowosolskiego, 

Szukiełowicz Zdzisław – radny Rady Miejskiej, Kucharska Teresa – sołtys Sołectwa Podbrzezie 

Dolne.  

 Podczas dyskusji szczegółowo omówiono sytuację związaną z rekultywacją terenu 

położonego w Mirocinie Dolnym.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec braku zgłoszeń zamknął 

dyskusję oraz podziękował zaproszonym gościom za przybycie. 

 

Do pkt. 2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 26 stycznia 2021 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Iskra Anna – radna Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz 

Kożuchowa,  Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący 

Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji zapytano m.in. o spotkanie w sprawie możliwości zakupu działki 

inwestycyjnej przez inwestora oraz o przetarg na sprzedaż terenu po dawnych tzw. basenach.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 3. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. 
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W dyskusji udział wzięli: Iskra Anna – radna Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny 

Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Kardynał Henryk – radny Rady 

Miejskiej, Śmigiel Alina – radna Powiatu Nowosolskiego. 

Podczas dyskusji zgłoszono interpelację dot. m. in.  budowy Zakładu Przetwarzania 

Zgarów na działkach o nr ewid. 1192/6, 1192/5 i części działki nr 1192/3 położonej w obrębie 

Podbrzezie Dolne. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej 

Cyt.: 

1. W imieniu mieszkańców posesji położonych przy drodze na ul. Garbarskiej w  Kożuchowie 

zwracam się z  prośbą o skierowanie do Zarządu Dróg Powiatowych w  Nowej Soli wniosku 

o  naniesienie oznakowania poziomego drogi tzw. linii segregujących  zwłaszcza na łuku 

w kierunku skrzyżowania z drogą przy ul. Zygmuntowskiej. 

2. Jednocześnie wnioskuję o zamontowanie drogowego  gumowego progu zwalniającego na 

odcinku drogi ul. Garbarska pomiędzy skrzyżowaniem z  drogą ul. Towarowa, a skrzyżowaniem 

z drogą ul. Zygmuntowska.  Konieczne jest tam  skuteczne ograniczenie prędkości ruchu 

pojazdów w  ten sposób,  ponieważ  inne metody nie mogą być stosowane, a  skuteczność już 

zastosowanych (ograniczenie prędkości w  terenie zabudowanym) jest niewystarczające. 

Optymalnym rozwiązaniem byłby montaż tego progu  na wysokości posesji Garbarska 37. 

Lokalizacja ta spełniałaby wymogi w  zakresie nie umieszczania progów spowalniających na 

łuku, w odległości mniejszej niż 40 m od skrzyżowania albo bliżej niż 30 m od przejścia dla 

pieszych. Należy mieć na uwadze, że przepisy nie wykluczają stosowania progów zwalniających 

na drogach powiatowych i gminnych. Decyzja o zastosowaniu na drodze urządzeń 

bezpieczeństwa ruchu drogowego, takich jak progi zwalniające, należy do kompetencji organu 

zarządzającego ruchem na danej drodze. 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

3. W związku z wydaną decyzją nr GK.6220.10.2020 z dnia 27.11.2020r. w sprawie 

środowiskowych uwarunkowań dla realizacji przedsięwzięcia polegającego na „Budowie 

Zakładu Przetwarzania Zgarów na działkach o nr ewid. 1192/6, 1192/5 i części działki nr 1192/3 

poł. w obrębie Podbrzezie Dolne gmina Kożuchów, powiat nowosolski, województwo lubuskie”, 

proszę o informację, w jaki sposób został zapewniony udział społeczeństwa w postępowaniu 

o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach zgodnie m.in. z art. 79 ustawa z dnia 

3 października 2008 r. o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 

społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na środowisko 

Dz.U.2021.247 t.j. Czy w ww. sprawie odbyły się jakiekolwiek konsultacje społeczne, a jeżeli nie, 

to co było powodem ich braku. 
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4. W związku z wydaną decyzją nr GK.6220.9.2020 z dnia 27.11.2020r. w sprawie 

środowiskowych uwarunkowań dla realizacji przedsięwzięcia polegającego na „Budowie 

Zakładu Przetwarzania Zgarów na działkach o nr ewid. 1192/6, 1192/5 i część działki nr 1192/3 

poł. w obrębie Podbrzezie Dolne gmina Kożuchów, powiat nowosolski, województwo lubuskie”, 

proszę o informację, jaki związek wg. tut urzędu w całym tym postępowaniu administracyjnym, 

wydana powyższa decyzja ma wspólnego z sołectwem Drwalewice? 

 

5. Czy w ocenie tut. urzędu planowane przedsięwzięcie pn. „Budowa Zakładu Przetwarzania 

Zgarów na działkach o nr ewid. 1192/6, 1192/5 i części działki nr 1192/3 poł. w obrębie 

Podbrzezie Dolne gmina Kożuchów, powiat nowosolski, województwo lubuskie”, nie stanowi 

żadnego zagrożenia dla mieszkańców Kożuchowa i najbliższych sołectw oraz nie będzie 

oddziaływało negatywnie na ich najbliższe otoczenie? 

 

6. Czy wpłynęła jakakolwiek skarga, czy pismo od mieszkańców naszej gminy w związku 

z planowanym przedsięwzięciem pn. „Budowa Zakładu Przetwarzania Zgarów na działkach o nr 

ewid. 1192/6, 1192/5 i części działki nr 1192/3 poł. w obrębie Podbrzezie Dolne gmina 

Kożuchów, powiat nowosolski, województwo lubuskie”, jeżeli tak, to proszę o kopię ww. pisma 

lub pism. 

 

7. W związku z wyjaśnianą sprawą wydanej decyzji przez Starostę Nowosolskiego 

nr BŚ.6233.1.2019 MGG z dnia 7 października 2019 roku dotyczącej decyzji – zezwolenia na 

odzysk odpadów poza instalacjami lub urządzeniami w związku z zamknięciem i rekultywacją 

składowiska odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne zlokalizowanego na działce nr ew. 460 

obręb Mirocin Dolny, gmina Kożuchów, proszę o informację, na jakiej podstawie Burmistrz 

Kożuchowa wydał w trakcie ww. postępowania administracyjnego Postanowienie 

nr GK.6232.3.2019 z dnia 19.04.2019 roku, skoro w przekazywanej opinii społecznej informacji, 

Burmistrz Kożuchowa poinformował, że gmina Kożuchów nie była stroną postępowania 

administracyjnego. Wydając postanowienie powołała się na kodeks postępowania 

administracyjnego. W uzasadnieniu wydanej przez Starostę decyzji jest odnotowane wydanie 

przez Burmistrza Kożuchowa ww. postanowienia. Ww. kwestia, jest istotna z punktu 

prowadzenia postępowania administracyjnego i oceny jego prawidłowości. 

 

8. W dniu 24 lutego w BIP-ie tut. urzędu ukazał się wykaz nieruchomości przeznaczonych do 

sprzedaży w drodze przetargu (Zarządzenie nr 0050.36.2021) na którym w pozycji nr 3 znalazła 

się działka nr 946/6 w Podbrzeziu Dolnym. Działka ta zabudowana jest trzema nieczynnymi już 

basenami. Wg. wielu koncepcji przygotowywanych w tym urzędzie w przeciągu ostatnich lat 

baseny miały być odbudowane, powstawały koncepcje, projekty, na które tut. urząd również 

wydał duże środki finansowe. W związku z tym, czy cena wywoławcza ww. nieruchomości 

(446 600,00 zł.) stanowi cenę wyceny, czy jest powiększona o dokonane w tym zakresie inne 

wydatki w ostatnich latach na ww. nieruchomość. 

 

9. W związku z kolejnymi pytaniami radnych na sesji oraz mieszkańców uważam za zasadne 

wyjaśnienie szczegółów planowanych inwestycji pn. „Budowa Zakładu Przetwarzania Zgarów", 

poprzez organizację spotkania zainteresowanych mieszkańców, oczywiście z poszanowaniem 

warunków obostrzeń. 
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Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

10. Zwracam się z prośbą o informację na temat prac ziemnych dotyczących ulicy Elektrycznej. 

Z informacji od Pana Burmistrza, drogę wraz z chodnikiem ma wykonać firma, która 

realizowała również sieć kanalizacyjną w powyższej ulicy. Podczas prowadzonej przez firmę 

inwestycji droga i chodnik zostały zniszczone ciężkim sprzętem. W ostatnich dniach na 

ul. Elektrycznej został wysypany tłuczeń i droga została wyrównana. 

1. Proszę o informację, czy prace te zostały wykonane dla wyrównania drogi? 

2. Czy jest to już etap do utworzenia nowej drogi i chodnika?  

Proszę o odpowiedź na powyższą interpelację. 

 

Perdian Halina – radna Rady Miejskiej 

Cyt.: 

11. Proszę o wycięcie żywopłotu rosnącego wzdłuż ul. Parkowej. Ulica jest tak wąska, że dwa 

samochody nie mogą się wyminąć. Jeden z kierowców musi ustąpić pierwszeństwa drugiemu. 

Żywopłot jest tak stary, że gałęzie wystające z żywopłotu rysują boki samochodów. Wszyscy 

mieszkańcy ul. Parkowej proszą o wycięcie żywopłotu. Dołączam listę z podpisami mieszkańców. 

Po wycięciu żywopłotu szerokość drogi poszerzy się o około 1 metra. 

 

Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

12. Proszę o zgłoszenie do odpowiednich instytucji utrudnieniu na kanale Mirotka przy samym 

skrzyżowaniu w Mirocinie Dolnym, polegającego na położeniu ponad dnem, w lustrze przepływu 

wody, prawdopodobnie przewodu telekomunikacyjnego. 

 

13. Proszę o zgłoszenie prośby o zamontowanie luster drogowych przy drodze wojewódzkiej 

283 w Mirocinie Dolnym na przeciwko wyjazdów z dróg gruntowych oznaczonymi nr działek 429 

oraz 435. Jest to w miejscu ostrych zakrętów na drodze wojewódzkiej, o utrudnionej 

widoczności. Jest to zgłoszenie od mieszkańców Mirocina Dolnego. 

  

14. Proszę o informację, czy firma Irreco sp. z o.o. prowadząca rekultywacje na działce nr 460 

w Mirocinie Dolnym odprowadza jakiekolwiek podatki i opłaty na rzecz gminy Kożuchów. Jeśli 

tak, to proszę o podanie, jakie to są kwoty i z jakiego tytułu. 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

15. Mieszkańcy ulicy Polnej na drodze powiatowej, zwracają się z prośbą o przesłanie pisma do 

Energetyki w sprawie przestawienia słupów energetycznych, które znajdują się na chodniku. 

Słupy w ilości 10 sztuk utrudniają przejście dla matek z wózkiem dziecięcym i nie tylko. 

 

16. Mieszkańcy ulicy Polnej na drodze gminnej oraz powiatowej, proszą o zamontowanie koszy 

na śmieci i na odpady po psach. Ulica jest często uczęszczana przez mieszkańców w celu 

dotarcia na ścieżkę rowerową. 

 

17. Mieszkańcy ulicy Głównej w kierunku na ulicę Zygmuntowską w Podbrzeziu Dolnym, 

zwracają się z prośbą o przemalowanie barierek na mostku przejazdowym na wysokości posesji 
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Państwa Rosomackich. Obecny kolor barierek nie ułatwia widoczności kierowcom. Prośba 

mieszkańców o pomalowanie farbą odblaskową, aby były widoczne. 

 

18. Prośba mieszkańców uczęszczających na ścieżkę rowerową o zamontowanie ławek na 

odpoczynek na ul. Polnej. 

 

Iskra Anna – radna Rady Miejskiej 

Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

19. W nawiązaniu do bardzo częstych zapytań mieszkańców, głównie z Podbrzezia Dolnego, 

dotyczących wydania przez Burmistrza Kożuchowa Decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach nr GK.6220.9.2020 z dnia 27.11.2020 r. w sprawie realizacji przedsięwzięcia 

polegającego na „Budowie Zakładu Przetwarzania Zgarów na działkach o nr ewid. 1192/6, 

1192/5 i części działki nr 1192/3 położonej w obrębie Podbrzezie Dolne Gmina Kożuchów, 

powiat nowosolski, wojewódzkie lubuskie”, zwracamy się z prośbą o udzielenie informacji, co 

skłoniło Gminę do wydania w/w decyzji jako pozytywnej. 

My posiadamy jedynie informacje, że na tym terenie ma osiedlić się Firma o nazwie 

ALUMETAL, która ma również siedzibę w Nowej Soli. W naszym mieście przedsięwzięcie to 

polegać ma na przetwarzaniu zgarów solnych, powstających w procesie produkcji wtórnych 

aluminiowych stopów odlewniczych. Zgary solne są to odpady niebezpieczne o kodzie 10 03 08 - 

słone żużle z produkcji wtórnej w celu otrzymania tlenku glinu, poza tym w wyniku zachodzących 

procesów chemicznych w instalacji do przetwarzania powstanie też między innymi siarczan 

amonu, uznany za drugi produkt uboczny. Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

w Gorzowie pisze o tym w swoim postanowieniu znak WZŚ.4221.81.2020.DB z dnia 13.08.2020 

r., w którym to też odmówił uzgodnienia warunków realizacji w/w przedsięwzięcia. Ponadto 

wskazano, że warunkiem koniecznym do osiągnięcia wskazanej możliwości przerobowej (etap II 

inwestycji) będzie również dokonanie rekultywacji istniejącego wyrobiska. Bardzo istotną 

i ciekawą rzeczą jest fakt iż, w raporcie wskazano, że do rekultywacji wykorzystane zostaną 

odpady, co jest niezgodne z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego. Uważamy, 

że już na tej podstawie Gmina powinna wydać decyzję odmowną. Dodatkowo jeszcze w tej 

sprawie wydał negatywną opinię Urząd Marszałkowski Województwa Lubuskiego w Zielonej 

Górze. 

Mieszkańcy Kożuchowa, a zwłaszcza mieszkańcy pobliskich działek mają wielkie obawy, 

że taka Firma, która zajmuje się tego typu odpadami, stanowić będzie dla nich wielkie 

zagrożenie i niebezpieczeństwo. Prosimy o szczegółowe wyjaśnienie tej sprawy i o konkretne 

uzasadnienie co do wydania pozytywnej opinii przez włodarza. 

 

Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

20. Mieszkańcy ul. 1 Maja (wjazd z ul. Chopina w kierunku rynku), zwracają się z prośbą 

o zamontowanie dwóch sztuk kamer na ulicy. Niejednokrotnie dochodzi tam do bójek, podczas 

których zostają uszkodzone samochody oraz drzwi. Niejednokrotnie mieszkańcy zgłaszali prośby 

o interwencje na policję ale to nie pomaga. W lokalu czynnym 24 h, gdzie znajdują się gry 

spożywany jest alkohol i być może nie tylko, policja nie może tam wejść. W ostatnim czasie 

zostało uszkodzonych 5 samochodów - poprzecinano opony. Mieszkańcy proszą o pilną 

interwencje. 
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21. Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie, zwraca się z ponowną prośbą o zabezpieczenie 

przejścia koło murów obronnych z ul. Daszyńskiego. Niejednokrotnie odbywa się tam 

spożywanie alkoholu, wyrzucane są śmieci oraz uszkodzono przęsło płotu od strony OSP. 

Prosimy o pozytywne rozpatrzenie prośby. 

 

22. Ochotnicza Straż Pożarna w Kożuchowie, zwraca się z prośbą o napisanie pisma do 

właścicieli działek położonych przy ogrodzeniu OSP Kożuchów o zgodę wycięcia krzaków 

i drzew, które zasłaniają i umożliwiają włamanie się do remizy. Strażacy podejmą się wycinki, 

jednak konieczne jest pozwolenie od właścicieli działek. 

Do pkt. 4.1. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków /numer druku XXXI/1/21/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył  dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa. 

Podczas dyskusji zapytano na jakiej podstawie zostały zaproponowane kwoty 

dofinansowań dla wspólnot mieszkaniowych. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie     

udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków /numer druku XXXI/1/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Do pkt. 4.2. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie wyposażenia 

jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów /numer druku XXXI/2/21/. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie     

wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów /numer druku XXXI/2/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 4.3. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień w 2021 roku /numer 

druku XXXI/3/21/. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie     

udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie Izby Wytrzeźwień 

w 2021 roku /numer druku XXXI/3/21/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 5. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

 W dyskusji udział wzięli: Kucharska Teresa – sołtys Sołectwa Podbrzezie Dolne, Jagasek 

Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Iskra Anna – radna Rady Miejskiej,  Perdian Halina – radna 

Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji m. in. poruszono sprawę dotyczącą budowy Zakładu Przetwarzania 

Zgarów na działkach o nr ewid. 1192/6, 1192/5 i części działki nr 1192/3 położonej w obrębie 

Podbrzezie Dolne, poproszono o utwardzenie drogi przy ulicy Diamentowej, zapytano o wykup 

terenu obok sklepu SPAR przy ulicy Zygmuntowskiej, zapytano jak wygląda sytuacja 

z podmokłym terenem przy ulicy Diamentowej (interpelacja w tej sprawie została złożona kilka 

miesięcy temu), poproszono o załatanie dziur na ulicy Wrzosowej, poproszono o wycięcie 

żywopłotu przy ulicy Parkowej. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr XXX/21 z dnia 26 stycznia 2021 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  
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Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 14:50. 

 

 

      Protokołowała                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

/-/ Magdalena Raszewska          /-/ Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- XXX/261/21 – w sprawie udzielenia dotacji na wykonanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

- XXX/262/21 – w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. 

- XXX/263/21 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zielona Góra na utrzymanie 

Izby Wytrzeźwień w 2021 roku. 

 

 

 


